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Afbud Emilie,
Referent Frine Laugesen

DAGSORDEN

NR.l TID: 20 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning ansvarlig: Henrik og BA
Overskrift adkomst og forplejning
Indhold Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes

Referat Brian bød velkommen til bestyrelsesmødet

NR.2 TID: 20 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: BA
Overskrift Status på skolens liv
Indhold Klasser, personalesituation mv.

-Kommende jobsamtaler og proces
-Outdoor Day 8. klasserne

Referat Vedrørende 2A har der været afholdt et nyt forældremøde. Et godt konstruktivt møde
med gode idéer til, hvordan forældre og skole kan arbejde videre med klassens trivsel.
Skolen arbejder videre med de enkelte tiltag, eksempelvis AKT der er iværksat, ligesom der
arbejdes på information, der proaktivt kan hjælpe til at forældre føler sig informeret. Frem
til sommerferien har Monica Charlottes timer for at have så få skift som muligt.

Omkring 1A er Claus Andersen på som lærer frem til sommerferien. Stor ros fra
bestyrelsen i forhold til information og tilgang til opgaven. Han er kendt fra vikaropgaver i
SFO og undervisning, og har derfor et godt kendskab.

D. 16. maj er der indkaldt 9 til samtale ud af 74 ansøgere. Vi ser frem til
ansættelsessamtalerne.
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Der har på Søndre Mølle været afholdt et arrangement for 8. klasserne med overskriften
Outdoor Day. Det var en stor succes, hvor eleverne havde mulighed for at vælge sig på en
række aktiviteter. Der har været rigtig gode tilbagemeldinger fra eleverne, som
efterspørger et nyt arrangement. Et nyt arrangement er i støbeskeen i forhold til næste år.

Vi ser frem til at afholde de mundtlige prøver, og der har været skriftlige prøver for
eleverne i 9. klasse.

l Løvel er der sponsoreret en gynge af et festudvalg, som har afholdt en fest for gamle
elever og relationer til den gamle "Løvel Skole". Midlerne er skabt fra et overskud fra dette
arrangement.

NR.3 TID: 15 min J Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: Elevråd/BA
Overskrift Nyt fra elevrådet
Indhold

Referat | Der har været elevrådsmøde, hvor der for Rødding afdelingen er talt om fodboldturnering.
l Løvet er der indkøbt bolde, som kan lånes ud. Fælles for afdelingerne er der tanker om
salg af is op til sommerferien. Der er aftalt nye møder for planlægning af dette.
Forslag om at elevrådet kommer med gode idéer til skolefesten.

l forhold til skolefesten havde vi hyret Lasse Kvist, og i forbindelse med flytning af
skolefesten, kunne han ikke denne dato. Han har i stedet været på skolen 8. maj til
overbygningen.

NR.4 TID: 15 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning | Ansvarlig: TL
Overskrift Økonomi
Indhold Status, forventninger og mål
Referat | Der er ikke mange ændringer fra sidst. Vi er på omkring et minus på 2 % mod 2, 5% som

resultat for 2017. Skolens ledelse forfølger helhedsplanen, hvor der er afsat 800.000
kroner til et køkken på Løvel afdelingen.
Forslag om at lave en prioriteret liste i forhold til ønsker for indkøb, renovering osv.
Listen kan fungere som et redskab for os selv, men også i forhold til at gøre opmærksom
på vores ønsker og behov. Denne tages på som punkt til næste møde.

NR.5 TID: 45 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: BA/KS
Overskrift Planlægning af kommende skoleår vol. 3.0
Indhold [ Skema, pausetid mv.

Det er særligt pausetid/UUV-tid (legepatrulje, mad, overbygningen, elevråd), som vi gerne
vil drøfte, da vi desværre, ressourcemæssigt, ikke kan løfte helt så mange opgaver, som vi
havde forventet under sidste skolebestyrelsesmøde.

(Tiltag omkring dette punkt skal endvidere kvalificeres på et kommende personalemøde
her i maj)

Benyttelse af §16B i indskolingen, mellemtrinnet og i overbygningen.
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Referat Brian fremlagde tanker om den særlige pausetid, vi drøftede på sidste møde. Dette skal
kvalificeres yderligere på personalemødet. Formålet med den særlige pausetid er at skabe
en bedre samarbejdsplatform for blandt andet lærere og pædagoger. Dertil skal vi
overveje indhold og form, hvor eksempelvis legepatrulje kunne have en god opgave.
Ledelsen orienterer bestyrelsen undervejs inden den endelige beslutning.

Vedrørende paragraf 16b arbejderes der videre med afkortelse af skoledagen, hvor der
samtidig skal omlægges undervisning til 2 personers ordning.

Der tænkes i, hvordan vi kan optimere ressourcerne, derfor kigger vi også på, hvordan
nogle klasser kan sammenlæses i enkelte fag i det næste skoleår. Dette for at tilgodese de
opgaver, som skolen også skal løse.

Vi drøftede på mødet forliget omkring OK 18, hvor der var forslag om at kunne understøtte
og hjælpe lærerne i denne proces. Spørgsmål om hvordan bestyrelsen kan understøtte de
bedste rammer for undervisningen. TR beretter om en meget tillidsbaseret tilgang til
arbejdstiden og rammen, hvor der er mulighed for flex, hjemmeforberedelse osv.

NR. 6 TID: 50 min | Form:0rientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: BA
Overskrift Personaletrivsel/pleje
Indhold Hvad skaber trivsel for personalet?

-Arbejdstidsramme/fleksibilitet
-Personalepleje
-Kursusaktivitet/uddannelse
-Personaleforening
-Kommunikation (ledelse og medarbejdere mv.)
-Andet?

Ny overenskomst

-Hvordan forholder vi os til den (skolen/bestyrelsen)

Referat Punktet er kommet i stand på baggrund af et forældremøde, hvor der blev stillet
spørgsmålstegn ved personalets trivsel på grund af udskiftninger. Det vil vi på Sødatskolen
og som bestyrelse gerne interessere os for, ved at tage det på som punkt, l vores MED-
udvalg på skolen er dette også drøftet, og udvalget går i overvejelser om, hvorvidt vi skal
gennemføre en ny undersøgelse.
Vi vil gerne være nysgerrige på, hvorfor ansatte vælger at forlade Sødalskolen. Det er
vigtigt for os, at der er et godt arbejdsmiljø og en god trivsel blandt personalet. Så en
eventuel indsats retter sig mod det mål.
Der arbejdes videre med 3-i-l målingen, som blev gennemført sidste år. Den tager
udgangspunkt i en lederevaluering samt en både psykisk og fysisk arbejdspladsvurdering.

Brian orienterede omkring Sødalskolens kursusdeltagelse for medarbejdere. Sødalskolen
placerer sig pænt i forhold til medarbejdernes mulighed for at deltage i kurser. Kurser kan
ses som en del af personalepleje, og som skaber mulighed for dygtiggørelse af den enkelte.
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Skolen lægger op til at den enkelte medarbejder er med til at tage ansvar for egen
udvikling og læring, og derfor laves der aftaler om langevarende uddannelse og frihed i
forhold til det.

NR. 7 TID: 10 min | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Kåre/BA
Overskrift Nye emner til næste skolebestyrelsesmøde?
Indhold
Referat Send nye emner til Henrik eller Kim.

NR. 8 TIDiJimin | Form: Orientering, Drøftelse, Beslutning Ansvarlig: Henrik/BA
Overskrift Evt.

Referat Næste møde er 12. juni i stedet for 13. juni.
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